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Mijn 2 cents: als Sanquin hier een feestje van gaat maken, moet je optie 3 sowieso doen (want dit houd je niet stil). Als we in

november al TK geinformeerd hebben dan lijkt het me niet nodig om onder stoom en kokend water de aankomende kamerbrief

nog te willen benutten. Dan kan die van 23 maart ook wel.

Groeten || EEEEN

van: [EXESH BE. (EXER) SEERESMleminvws.ni>
Verzonden:

vik
4maart 2021 14:34

Onderwerp: RE: Wanneer kamer informeren over ontheffing SPP?

HoiIEEE

Als we nog gebruik willen maken van de kamerbrief van maandag moeten we uiterlijk morgen een tekst aanleveren. Hoor graag

of jullie dit de gewenste route vinden of niet.

Groeten,

var: IKE BED. ERED
Verzonden: woensdag 3 maart 2021 14:10

Aan: BES EARLE A. 1.2 @minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: Wanneer kamer informeren over ontheffing SPP?

Hoi [EHEC
Ik wilde even je mening vragen over verleende ontheffing aan SPP voor distributie van het Nanogam COVIg product, en of we

hier op korte termijn de kamer over willen informeren, of op een andere manier aandacht voor willen genereren.

Aanleiding:
Gister is de ontheffing gepubliceerd in de Staatscourant, daarmee zijn de officiéle hordes voor distributie weggenomen. DCO is al

benaderd door de woordvoerder van Sanquin of zij hier aandacht aan mogen geven. DCO heeft aan Sanquin laten weten dat zij
op VWS moeten wachten, wij zijn in de lead. Ik heb DCO laten weten dat wij eerst een eigen lijn willen bepalen, vandaar deze

mail.

Optie 1:

Komende maandag gaat een kamerbrief COVID uit, deze gaat specifiek over maatregelen. We kunnen er op aandringen om een

tekst over behandelingen op te nemen, en daarin de stand van zaken te schetsen, maar dat is dus nu niet gepland, en zal ook

los staan van het thema van de brief.

NB: in principe is de kamer in november al geinformeerd per brief, en is het staande beleid dat VWS alles doet om nieuwe

behandelingen beschikbaar te maken. Het verlenen van de ontheffing aan SPP is in die zin in lijn met het staande beleid.

Optie 2:

Op 23 maart is de volgende brede COVID brief gepland. Hier kan dan een update volgen. Dit geeft ons wat tijd om het hele

proces af te ronden (nu zijn er nog losse eindjes). Ook is tegen die tijd mogelijk een ontheffing verleend voor een of meerdere

commerciéle antilichaamtherapieén. Dat biedt de kans om een breed pallet te schetsen, en valt het Sanquin proces wat minder

op.

Optie 3:

Nu al door DCO een media uiting laten doen, en idem door Sanquin. Dit genereert aandacht voor het product en het proces sinds

november. Voordeel is dat het de inzet kan versnellen, media aandacht genereert mogelijk vraag, een nadeel is dat je ook

aandacht genereert voor het proces sinds november.

We zullen zoiezo een spreeklijn en Q&A's voorbereiden.
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